
Møde i Skolebestyrelsen 
Dato: 15. august 2023 kl. 17:00-19:00                       
Sted:  Østervang – med lettere forplejning 

  
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter:  
Anders Bak Knudsen, Camilla Bang, 
Camilla Deiborg, Ida Bailey, Lisbeth 
Steffensen, Søren P. Østergaard, 
Thomas Tingleff 
Medarbejdere: Margit Ipsen,  
Thomas Baark 
Ledere: Anja Athar, Mette Schmidt 
Elevrepræsentanter:  
Ikke valgt endnu 
 

Afbud: 
 
Camilla Deiborg 
Thomas Baark 
 
 
 
 
 

Suppleanter: 
Forældrerepræsentanter:  
Dilek Kucukklose, Karina Hjort Johan-
sen, Stefan Madsen, Stine Østlund 
Medarbejder:  
Marc Zangenberg 
 

 

Dagsorden: 
 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde.  
 

Godkendt 

2. Principper: 

 Skole/hjemsamarbejdet, se 
punkt nedenfor 

 Vision 
 

Vision: Punkt til næste møde. 
 
 
 
 

3. Orientering: 

Høringssvar budget v/Søren og 

Anja 

 

Anja gennemgik høringssvaret. 

4. Orientering: 
Helhedsplan Nødebo v/Søren: 
 

Program og referat fra møde vedr. Helhedsplan Nødebo 
er vedhæftet referatet fra sidste møde. 
 
 

5. Indledende drøftelse: 
Skole-hjemsamarbejdet princip 
v/Camilla 
 

Drøftelse af skole/hjem-samarbejdet. 
Camilla sender oplæg til Anja og Søren i god tid inden næ-
ste møde. 

6. Indledende drøftelse: Skolearbejde 
hjemme v/Anja 
 

Skolebestyrelsen skal i gang med drøftelse om princip for 
skolearbejde hjemme. Efter skolereformen steg alle klas-
setrin i timetal, og skolearbejde skulle således foregå i 
skolen. 



7. Drøftelse: Nuværende 5. og kom-

mende 6. årgang og overgang til 

afdeling Østervang v/Anja 

 

Drøftelse for og imod ny opdeling af nuværende 5. år-
gang ifm overgang til 6.klasse på afd.Ø, da nuværende 5. 
årgang på afd.J blev klassesammenlagt i midten af 4. 
klasse. 
Der var enighed om at fastholde princippet om ny opde-
ling af klasserne ved overgang til 6. klasse. 
Samlet set blev det fundet, at det er den bedst mulige 
løsning for flest mulige af de involverede børn – både nu, 
såvel som i fremtiden. 

8. Præsentation kommende punkt: 
Kommunikation 
 

Anja orienterede om nødvendigheden af en drøftelse af 
kommunikationen mellem forældre og skole. Kommuni-
kationsprincippet skal evalueres i medarbejdergrupperne. 
Det blev aftalt, at skolebestyrelsesmedlemmer deltager 
så vidt muligt fremadrettet i forældremøder for at præ-
sentere sig selv og tale om kommunikation mellem foræl-
dre og skole. 

9.  
 
 

Eventuelt Datoer SB-møde i skoleåret: Anja og Søren foreslår da-
toer. 
Henvendelse fra forælder vedrørende PC til skolearbejde 
blev drøftet, og Søren besvarer henvendelsen. 
Der skal gøres en indsats for, at elevrådsmedlemmerne 
møder op til SB-møderne så ofte din kan. 

 

Kommende punkt når eleverne er valgt: Princip klassens tid 


